

2F Venus GRAND

China UnionPay Card 银联卡 차이나 유니온페이 카드



China UnionPay Card (Ginren Card) are accepted at all stores but stands and some exceptions, Cash withdrawals in Japanese yen are available with China UnionPay Cards at the Seven Bank ATM near the 2nd floor Fountain Plaza.

除售货摊位等部分店铺外, 全商场均可使用银联卡。

位于二楼喷水广场附近的Seven银行自动取款机可使用银联卡提取日元现金。

차이나 유니온페이 카드는 간이점포등 일부 점포는 제외한 모든 점포에서 사용하실 수 있습니다.

2층 분수 광장 부근에 있는 세븐 은행에서는 차이나 유니온페이 카드로 엔화 인출이 가능합니다.

Tax-free stores 免税店 면세점



Your consumption tax is exempted at stores with "T" mark.

If you purchase at least ¥5,500 at one of those stores, the consumption tax will be exempted at the cashier.

*Show your passport (no photo copy) at the cashier.
*Exempt is limited to those who stay temporarily in Japan, not more than 6 months, and personal purchase only.

标有 T 标志的店铺提供免税服务。在同一店铺内购买5500日元以上, 可在结账时扣除消费税金额。

※请在结账时出示护照。
※仅限6个月以内短期停留以及个人目的的消费行为。

T 마크의 점포에서 소비세 면세가 가능합니다. 한 점포에서 5,500엔 이상 구입하시는 경우, 계산대에서 소비세를 면세해 드립니다.

※계산대에서 여권을 제시해 주십시오. (복사본 불가)
※6개월 이내의 일시적 체재, 개인 사용 목적의 구입에 한합니다.

Currency Exchange Machine 外币兑换机 자동외화환전기

In VenusFort, currency exchange machine from other currency to Japanese yen is set next to LAOX (1F) and near Fountain Plaza (2F).

Hours (11:00-21:00)

维纳斯城堡1楼LAOX旁及2楼喷水广场附近设有可用现金兑换日元的外币兑换机
使用时间: 11:00~21:00

비너스 포트에는 1층 라오쿠스 앞 및, 2층 분수광장 근처에 외화 지폐를 일본 엔으로 환전 가능한 자동 외화 환전기가 설치 되어 있습니다.

(이용 시간:11:00~21:00)

